
 
📝 Referat af generalforsamling – Lystrup IF Fodbold 
📅 Afholdt: 20. marts 2025   
📍 Sted: Klubhuset, Indelukket 20 
 
--- 
 
1. Valg af dirigent   
Jesper Olesen, formand i hovedforeningen, blev valgt som dirigent. 
 
2. Beretning fra bestyrelsen   
- Der blev spurgt, om man kunne overveje flere hjul på målene – bestyrelsen tager 
forslaget med videre.   
- NF Academy blev introduceret: Portugisiske trænere tilbyder eliteniveau-træning til 
breddeklubber (8-15 år). Første camp i Lystrup er den 20. og 21. april. Tilmelding på 
hjemmesiden. 
- En træner ønskede at bruge klubhuset mere i vinterhalvåret. Han henvises til Peter 
Schäefer for nøgle.   
- Stampe foreslog, at specifikke trænere får ansvar for at låse – ikke blot den sidste, der 
går. Dette blev anset som en god idé.   
 
✅ Beretningen blev godkendt. 
 
3. Regnskab og budget   
Regnskab for 2024 og budget for 2025 blev gennemgået og godkendt. 
 
4. Vedtægtsændringer   
Bestyrelsens forslag til opdaterede vedtægter blev enstemmigt vedtaget. (Ændring af 
dagsorden og valgperioder) 
 
5. Valg til bestyrelsen   
Følgende blev genvalgt uden modkandidater:   
- Lars Christensen   
- Anders Brøchner   
- Charlotte Williams   
 
6. Valg af suppleanter   
- 1. suppleant: Belinda Zweidorf   
- 2. suppleant: Udpeges af bestyrelsen ved behov 
 
7. Valg af revisor   
- Liselotte Schmidt blev genvalgt   
- Bestyrelsen står for at finde en revisorsuppleant 
 
8. Eventuelt   
- OK-vagt 23/5: Lodtrækning gav vagten til U14-drenge   



- Jesper Olesen fortalte om hovedforeningens arbejde og fokus på fællesskab og trivsel   
- Stampe tilbød at overdrage kontakter til opgaver, hvor holdene kan tjene penge   
- Der blev givet stor ros til bestyrelsen for initiativer, gennemsigtighed og økonomisk fokus 
- Der er sat en nøgleboks op til kunstgræsbanen så man nu som voksent medlem af 
klubben kan få en kode, så man kan bruge banen med sine børn i vinterhalvåret. Blot 
kontakt Lars Christensen. Koden kan ikke gives videre, da vi ændrer den jævnligt efter 
behov. 
- Det er fint, vi ikke bruger penge på snerydning men hvad gør vi hvis der kommer 2 
måneder, vi ikke kan træne. Bestyrelsen tager den problemstilling til efterretning. 
 
--- 
 
🔚 Tak for et fint fremmøde og en konstruktiv generalforsamling! 
 
 


